
 

 
 

 

 

 

LATVIJAS REPUBLIKA 
VALKAS NOVADA PAŠVALDĪBA 

Reģ.Nr.90009114839, Semināra iela 9, Valka, Valkas novads, LV-4701, 

 tālr.64722238, e-pasts: novads@valka.lv, www.valka.lv  

 

SAIMNIECISKO  LIETU  KOMITEJAS 
 

SĒDES PROTOKOLS 
Valkā 

 
2024.gada 11.aprīlī                 Nr.4 
 
Sēde sasaukta pulksten 13:00 

Sēde atklāta pulksten 13:00 

Sēdes norises vieta: Valkas novada pašvaldības ēkā, Beverīnas ielā 3, 2.stāva zālē. 

Tiek veikts komitejas sēdes audioieraksts. 
 
Sēdi vada:  Juris Žurovičs – Saimniecisko lietu komitejas priekšsēdētāja vietnieks 
 
Sēdi protokolē:  Ilva Asejeva – Pašvaldības administrācijas izpildsekretāre 
 
Sēdē piedalās 

deputāti: Gita Avote – Saimniecisko lietu komitejas locekle   
Guntis Albergs – Saimniecisko lietu komitejas loceklis  
Anda Kušķe – Saimniecisko lietu komitejas locekle 

 
Sēdē nepiedalās: Dace Bašķe – Saimniecisko lietu komitejas locekle - darbnespēja 

Jānis Anže – Saimniecisko lietu komitejas loceklis 
 

Sēdē piedalās:  Viesturs Zariņš – pašvaldības domes priekšsēdētāja vietnieks 
Agnis Birkavs – pašvaldības domes deputāts 
Vents Armands Krauklis – pašvaldības domes deputāts 

 
Sēdē piedalās Valkas novada pašvaldības darbinieki: 
   Valdis Šaicāns – Izpilddirektors 

Gints Stālmeisters – Izpilddirektora vietnieks (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes 

platformā) 

Inguna Medne – Izpilddirektora palīdze (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes 

platformā) 

Ilze Grandava – Grāmatvedības un finanšu nodaļas vadītāja (piedalās attālināti ZOOM 

video tiešsaistes platformā) 

Ieva Bērziņa – Juridiskās nodaļas vadītāja 
Aleksandrs Golubovs – Juridiskās nodaļas vadītāja vietnieks juridiskajos jautājumos 
Dace Pūce – Elektronisko plašsaziņas līdzekļu speciāliste (piedalās attālināti ZOOM 

video tiešsaistes platformā) 

Ivo Leitis – Sabiedrisko attiecību speciālists (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes 

platformā) 

Toms Simtiņš – Attīstības, projektu un tūrisma nodaļas vadītājs (piedalās attālināti 

ZOOM video tiešsaistes platformā) 

Viktors Bavins – Pilsētas teritorijas apsaimniekošanas nodaļas vadītājs 
Vilnis Vilguts – Vecākais datorsistēmu un datortīklu administrators 
Dainis Lapiņš – Komunālās saimniecības nodaļas vadītājs (piedalās attālināti ZOOM 

video tiešsaistes platformā) 

 
Darba kārtība: 

1. Par minilaukuma izveidi daudzdzīvokļu māju iekšpagalmā 

mailto:novads@valka.lv
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2. Par vieglās automašīnas CITROEN BERLINGO (valsts reģ. Nr. HE 665) dāvināšanu Ukrainai 

3. Par papildus auto stāvvietu pie Valkas pirmsskolas izglītības iestādes Ausekļa ielā 44, Valkā 

 
Izpilddirektors V.Šaicāns ierosina iekļaut darba kārtībā informatīvo jautājumu “Par tāmēm video kameru 

uzstādīšanai kapu teritorijā”. 
 

J.Žurovičs aicina balsot par darba kārtību. 

Deputāti, atklāti un vārdiski balsojot, PAR –  4 deputāti (G.Avote, G.Albergs, A.Kušķe, J.Žurovičs), PRET 
– nav, ATTURAS – nav, apstiprina Valkas novada pašvaldības Saimniecisko lietu komitejas sēdes Nr.4 
darba kārtību. 
Darba kārtība: 

1. Par minilaukuma izveidi daudzdzīvokļu māju iekšpagalmā 

2. Par vieglās automašīnas CITROEN BERLINGO (valsts reģ. Nr. HE 665) dāvināšanu Ukrainai 

3. Par papildus auto stāvvietu pie Valkas pirmsskolas izglītības iestādes Ausekļa ielā 44, Valkā 

Informatīvais jautājums  

4. Par tāmēm video kameru uzstādīšanai kapu teritorijā 
 
 

1.§ 
Par minilaukuma izveidi daudzdzīvokļu māju iekšpagalmā 

_________________________________________________________________________________ 

(A.Golubovs) 
 

Ziņo, izklāstot iesnieguma saturu (pielikumā), A.Golubovs. 
Debatē: G.Avote, V.Šaicāns, V.Zariņš, V.A.Krauklis, T.Simtiņš. 
A.Golubovs informē, ka šo jautājumu ir izrunājis arī ar māju vecāko, bērnu vecākiem, bērniem, tāpēc ierosina 
izveidot pagaidu laukumu, lai pagalmā esošie bērni varētu nekaitējot citiem un citu īpašumam darboties, 
spēlējot futbolu vai ko citu, līdz laikam, kad tiks pagalms rekonstruēts pilnībā. 
G.Avote informē par sarunu ar SIA Valkas Namsaimnieks valdes locekli, kas apsolīja, ka māju pagalma 
labiekārtošanas darbi tiks pabeigti līdz 10.maijam. Savukārt V.Šaicāns precizē, ka aprunājoties ar 
strādniekiem, noskaidrots, ka darbi tiks pabeigti līdz maija beigām.  
A.Birkavs jautā par uzsākto skiču projekta virzību, uz ko V.Zariņš paskaidro, ka skiču projekts varētu būt 
izstrādāts tikai nākamajā gadā. 
Notiek diskusija par iespējamā laukuma seguma materiāliem. 
V.A.Krauklis izsakās par līdzīgu pagalmu iedzīvotāju viedokļu atšķirību, kā vajadzētu izskatīties pagalmam. 
J.Žurovičs uzskata, ka patreiz neko daudz nevar darīt, kamēr netiks pabeigta pagalma ēkas renovācija. 
V.Šaicāns ierosina izlīdzināt pamatni un uzklāt stadiona veco segumu. Aicina atgriezties pie šī jautājuma, 
kad bruģis pagalmā būs novākts. 

 
 

2.§ 
Par automašīnas CITROEN BERLINGO (reģ. nr. HE 665) ziedošanu Ukrainai 

_________________________________________________________________________________ 

(V.Bavins) 
 

Ziņo, izklāstot iesnieguma saturu (pielikumā), V.Bavins. 
Debatē: V.A.Krauklis, G.Albergs, V.Zariņš. 
V.Bavins informē, ka nav izpildījies pagājušā gada augusta lēmums pārdot Citroen Berlingo, tāpēc ierosina 
arī šo automašīnu ziedot Ukrainai. 
V.A.Krauklis norāda, ka būtu svarīgi sataisīt gultni, kas bija bojāts šai automašīnai un tad to nodod, lai līdz 
Ukrainai varētu tikt savā gaitā.  
V.Bavins norāda, ka no nodaļas budžeta līdzekļiem nevar atļauties šo gultņa remontu veikt. 
V.A.Krauklis ierosina izskatīt iespēju savākt ziedojumu gultņa vērtībā, lai automašīna var aizbraukt savā 
gaitā, jo pretējā gadījumā veidojas lielas izmaksas. 
V.Zariņš izsakās, ka iespējams kāds serviss ir ar mieru saremontēts šo auto par saviem līdzekļiem. 
G.Albergs piekrīt idejai uzrunāt kādu servisu, kas varētu saremontēt minēto automašīnu. 
J.Žurovičs ierosina Sabiedrisko attiecību speciālistam izveidot uzsaukumu iedzīvotājiem, ziedojot remontam. 
V.A.Krauklis ierosina, ka izpilddirektors varētu apjautāt servisus, kas uzņemtos gultņa remontu, veicot šo 
darbu par saviem līdzekļiem. 
J.Žurovičs aicina balsot, jautājumu virzot izskatīšanai domes sēdē. 
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Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR – 
4 deputāti (G.Avote, G.Albergs, A.Kušķe, J.Žurovičs), PRET – nav, ATTURAS – nav, 
Saimniecisko lietu komiteja 
N O L E M J : 

1. Nodot biedrībai “Agendum”, reģistrācijas numurs: 50008281431, juridiskā adrese: Berģu iela 102, 

Rīga, LV-1024, Valkas novada pašvaldībai piederošo vieglo automašīnu CITROEN BERLINGO 

(valsts reģ. Nr. HE 665), lai sniegtu atbalstu Ukrainai Krievijas izraisītajā karadarbībā. 

2. Atzīt par spēku zaudējušu Valkas novada pašvaldības domes 31.08.2023. lēmumu Nr.234 “Par 

vieglās automašīnas CITROEN BERLINGO (valsts reģ. Nr. HE 665) pārdošanu par brīvu cenu”   

(protokols Nr.18, 7.§). 

3. Lēmuma izpildi kontrolē pašvaldības izpilddirektors. 

4. Lēmums stājas spēkā tā pieņemšanas brīdī. 

 
 

3.§ 
Par papildu auto stāvvietu pie Valkas pirmsskolas izglītības iestādes Ausekļa ielā 44, Valkā 

_________________________________________________________________________________ 

(V.Bavins) 
 

Jautājums tika izskatīts arī Izglītības, kultūras un sporta komitejā. 
Ziņo, izklāstot saņemtā iesnieguma saturu (pielikumā), V.Bavins. 
Debatē: A.Kušķe, V.Šaicāns, V.A.Krauklis, T.Simtiņš. 
V.Bavins informē, ka nav pietiekošs daudzums stāvlaukuma vietu pie Valkas bērnudārza un papildus tam 
konstatēts, ka lielāko daļu stāvlaukuma aizņem tieši pašu darbinieku automašīnas. Tika atrasts risinājums, 
proti, no uzkrātajiem materiāliem izveidot atsevišķu stāvlaukumu darbiniekiem. V.Bavins piebilst, ka pie 
pamatskolas Ausekļa ielā 5, Valkā, ir tāda pati problēma, tāpēc ierosina izveidot darba grupu, kura izvērtēs 
kā paplašināt stāvlaukumu arī šajā vietā. 
A.Kušķe informē, ka sazinājusies ar izpilddirektoru un vienojušies, ka tas varētu notikt jūnijā, iesaistot darba 
grupā gan vecākus, gan skolas darbiniekus.  
Notiek diskusija par vietas izvēli un satiksmes drošību skolas pagalmā. 
V.A.Krauklis izklāsta kā vēsturiski veidojusies šī situācija pie minētās skolas ēkas. 
Notiek diskusija, kuras rezultātā komitejas locekļi atbalstīja ierosinājumu neveidot darba grupu, bet ierīkot 
stāvlaukumu darbinieku automašīnām, līdzīgi kā pie bērnudārza. 
J.Žurovičs aicina balsot. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR – 
4  deputāti (G.Avote, G.Albergs, A.Kušķe, J.Žurovičs), PRET – nav, ATTURAS – nav, 
Saimniecisko lietu komiteja 
N O L E M J : 

1. Izveidot stāvlaukumu darbinieku automašīnām Ausekļa ielā 44, Valkā, pie Valkas pirmsskolas 
izglītības iestādes. 

2. Izveidot stāvlaukumu darbinieku automašīnām Ausekļa ielā 5,Valkā, pie Valkas Jāņa Cimzes 
ģimnāzijas. 

3. Par lēmuma izpildi atbild Pilsētas teritorijas apsaimniekošanas nodaļas vadītājs. 
4. Lēmuma izpildi kontrolē pašvaldības izpilddirektors. 

   
Informatīvais jautājums 
 

4. “Par tāmēm video kameru uzstādīšanai kapu teritorijā” 
Ziņo V.Šaicāns informējot par video kameru iegādes un uzstādīšanas izmaksu tāmēm. Pie Cimzes kapiem 
izvietojamo kameru kopējās izmaksas sastāda apmēram EUR 9000. Tāmi sadārdzina kameru specifika, 
kas ļauj atpazīt automašīnu numurus, kā arī nepieciešams labs interneta pieslēgums. 
V.Vilguts informē par kameru specifikāciju un darbību. 
G.Albergs iztaujā V.Vilgutu par atšķirībām abu kapu teritoriju kameru uzstādīšanas izmaksās. 
V.Zariņš ierosina uzlikt parastas kameras un cerēt, ka iedzīvotāji nepārkāps noteikumus, kā arī ierosina 
kameras novietot tikai pie pašiem konteineriem.  
G.Albergs ierosina izvietot prožektorus pie atkritumu konteineriem un parastu kameru. 
J.Žurovičs min piemēru, ka parastās kameras ir uzstādītas nelielā pilsētā, kur tās darbojas ļoti labi un  atzīst, 
ka piedāvātās tāmes nav atbalstāmas.  
V.Bavins izklāsta Igaunijas pieredzi, informē, ka dosies pieredzes apmaiņā un cer, ka radīsies kāda ideja kā 
cīnīties ar negodīgiem iedzīvotājiem. 
V.Šaicāns informē par Stoķu kapos gadu gadiem uzkrāto atkritumu daudzumu. 
Notiek diskusija. 

https://www.firmas.lv/lv/uznemumi/meklet?q=Ber%C4%A3u+iela+102%2C+R%C4%ABga%2C+LV-1024&search%5Bwhere%5D=address
https://www.firmas.lv/lv/uznemumi/meklet?q=Ber%C4%A3u+iela+102%2C+R%C4%ABga%2C+LV-1024&search%5Bwhere%5D=address
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V.Bavins informē par darbībām, kas tiks veiktas, kad tiks apstiprināti saistošie noteikumi, proti, kapos izvietos 
uzrakstus ar informāciju par atkritumu šķirošanu. 
I.Bērziņa jautā, ko pašvaldība dara, lai informētu iedzīvotājus, ka atkritumi ir jāšķiro. 
V.Bavins ierosina iegādāties “meža” kameras un izmēģināt kā tās strādās. 
V.Zariņš ierosina izmēģināt, uzliekot video novērošanas kameru vismaz vienai vietai kapu teritorijā. 
J.Žurovičs ierosina apjautāties SIA Valkas Namsaimnieks, vai viņi varētu aizdot savu “medību” kameru, 
izvietojot to pie kapličas Cimzes kapos. 
 
Sēde slēgta pulksten 14:20. 
 

 

Sēdes vadītājs        Juris Žurovičs 

 
Protokolēja        Ilva Asejeva 


